國立中興大學師鐸獎申請確認表
National Chung Hsing University Teacher Award Application
	 ◎基本資料 Basic Information

	 姓名(Name)：                          職稱(Position)：                          
 現職單位(Unit)：                       到職日(Start Date)：                       
 參加組別(Application Group)： □行政組(Administration)   □教學組(Teach)

	 ◎應檢附資料 Information to be Attached

	· 評選推薦表Recommendation Form

照片電子檔 Photos in Electronic Files
· 最近半年內個人正面半身彩色照片1張，檔案大小為800KB~4MB，檔案型態為JPG檔 
1 personal front and half-length color photo within the past six months, file size is 800KB~4MB, JPG.
· 與學生互動的照片2張(橫式、直式各1張)，檔案大小為3MB~8MB，檔案型態為JPG檔 
2 photos of interactions with students (1 each in horizontal and vertical format), the file size is 3MB~8MB, JPG.

· 具體優良事蹟佐證資料PDF電子檔(至多10項) 
[bookmark: _GoBack]Specific Supporting Information in PDF Electronic Files(up to 10 items)
1. 檔名請簡述佐證資料內容，說明之字數含標點符號限20字以內。
Please briefly describe the content of the supporting information for the file name. The description should be no more than 20 words including punctuation marks.
2. 佐證資料請掃描成PDF電子檔，每個資料檔案大小不超過10MB，總計不超過25MB，不接受紙本資料。
Please scan the supporting information into PDF electronic files. The size of each data file shall not exceed 10MB and the total shall not exceed 25MB. Paper documents will not be accepted.

	推薦理由
Reasons for Recommendation：
	

	申請人簽章Signature/Seal of Applicant：

	單位主管簽章Signature/Seal of Unit Director
	
	院長簽章Signature/Seal of Dean
	



